
základní očkování, začala jsem se obávat obrny. Dětská lékařka nás 
poslala za ortopedem a ten Míšu z minuty na minutu posadil na in-
validní vozíček. Verdikt? Aseptická nekróza kyčelní hlavice. Konzer-
vativní způsob léčby, který nám lékař naordinoval, se podařilo zvlá-
dat pár měsíců, nicméně poté se stav začal horšit a diagnóza zněla: 
perthesova choroba. Začali jsme si zvykat, že máme doma imobilní 
dítě, které vyžaduje naši celodenní péči. Využili jsme lázní Klimkovice, 
měsíc jsme pobyli v Hamzově odborné léčebně v Lužích, vystřídali 
pár specialistů ortopedů, kteří byli přesvědčeni, že bude Míša na vo-
zíku trávit ještě několik let, a mne nabádali k trpělivosti. Co se týče 
přírodních doplňků od LR, ty Míša užíval dál, jen jsme se přeoriento-
vali na Aloe Vera Freedom. 

Dnes by tedy měl, podle těchto specialistů, ještě sedět na vozíku. 
On ale chodí, běhá a skáče. Zkrátka dělá vše, co ostatní děti v jeho 
věku. Jak je to možné? Náhoda tomu chtěla, že jsme v novinách 
narazili na článek, kde se psalo o výtečném lékaři, ortopedovi, jistém 
profesoru Dunglovi – ten řešil onemocnění pohybového aparátu chi-
rurgicky a navracel tak děti do normálního života. Ani minutu jsme 
neváhali a pana profesora kontaktovali. Byl velice vstřícný a stal se 
synovým ošetřujícím lékařem. Od té chvíle vše nabralo neuvěřitelný 
spád – v lednu 2011 první návštěva v ambulanci, v dubnu operace, 
poté 6 týdnů spika, sundání spiky a rehabilitace, rozcvičování. 

V srpnu jsme si šli pro verdikt, zda berličky odhodíme, nebo se 
stanou ještě na nějakou dobu Míšovým společníkem při všech ces-
tách. Pan profesor pro nás měl tu nejkrásnější a nejúžasnější zprávu, 
jakou mohou milující rodiče slyšet: „Vaše dítě je zdravé, berle za-
hoďte, Míša může chodit!“ Ten den se mi vryl do paměti a budu si 
jej do smrti pamatovat. Stejně dlouho budu vděčná panu profesoru 
Dunglovi, protože mému synovi pomohl k tomu, aby prožíval krásné, 
opravdové a konečně i bezstarostné dětství. Pro jiné samozřejmost 
– pro nás velký DAR. 

Pane doktore, upřímně Vám za něj děkujeme (díky 
samozřejmě patří i moc hodným, trpělivým a oběta-
vým sestřičkám).

I když to vypadá, že zde vzdávám hold jen lékařskému personálu, 
není tomu tak. Jsem přesvědčená, že by jedno bez druhého nefun-
govalo. U Míši byla operace nutností, ale bez podávání podpůrných 
prostředků – Aloe Vera i Colostra – v době před operací i po ní, 
by se rána rozhodně tak rychle nezacelila a klouby by neměly od-
kud čerpat potřebné látky, které v tak báječném složení nabízí jedině 
„Freedomka“. 

A ještě o jednu horkou zprávu bych se s Vámi chtěla podělit: 
Míša je po 7 letech zcela bez prášků!!! Po posledním odběru kostní 
dřeně, který musí podstupovat jednou ročně, a který dopadl velmi 
dobře (poprvé bez známek významných abnormalit), hematologové 
přistoupili k vysazení prednisonu (kortikoidy), které užíval po celou 
dobu léčby. 

Jsme jedním z dalších důkazů, že to, co LR nabízí, funguje. Je jen 
na Vás, zda se rozhodnete jít vstříc šťastnému konci.  

Moc Vám to všem přeji.

Lucie Stašová
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Máte s LR produkty podobně dobré zkušenosti a chcete se o ně podělit?
Posílejte své příběhy včetně fotografií na emailovou adresu 

a.stojaspalova@lr-cosmetic.cz

Náš malý hrdina

Rok poté, zcela  zdravý

Po operaci


